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ZÁPISNICA č. 2/2022 

zo zasadnutia Kolégia dekana MTF STU zo dňa 22.02.2022  
_____________________________________________________________________________________
                                               RZ SDEK/1241/2022 

 
Prítomní:   podľa pozvánky   
 

Čas rokovania:  9.00 hod. – 12. 20 hod. 
    
Program zasadnutia:  

1. Úvod a kontrola rozhodnutí 

2. Informácie z vyšších grémií  

3. Informácie z ústavov a pracovísk 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

Predložené materiály: 

Na zasadnutie neboli predložené žiadne materiály. 

 

K BODU 1  ÚVOD A KONTROLA ROZHODNUTÍ 

Zasadnutie Kolégia dekana MTF STU otvoril dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. Na zasadnutí privítal 
prítomných vedúcich zamestnancov fakulty a následne ich oboznámil s programom zasadnutia. Uviedol, že 
všetky rozhodnutia boli splnené. 

K BODU 2   INFORMÁCIE Z VYŠŠÍCH GRÉMIÍ  

 

Prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. (dekan fakulty): 

 informoval o aktuálnej epidemiologickej situácii na MTF STU, 

 uviedol, že aj naďalej platí povinnosť nosenia respirátorov vo vnútorných priestoroch fakulty a zákaz 

vstupu zamestnancov a iných osôb s respiračným ochorením do priestorov fakulty, 

 informoval o programe Kolégia rektora STU, ktorého zasadnutia sa zúčastnil dňa 21.02.2022, 

 uviedol, že podľa Príkazu rektora č. 1/2022 zo dňa 09.02.2022 bude možné od 01.03.2022 so 

zamestnancom dohodnúť „výkon práce z domácnosti len vo výnimočných prípadoch“, 

 požiadal riaditeľov ústavov o kontrolu čerpania zostatku dovoleniek za rok 2021 do 31.03.2022. 

  
Prof. Ing. Pavol Tanuška, PhD. (prodekan fakulty): 

 informoval o vyhlásenej verejnej súťaži na realizáciu modernizácie a rekonštrukcie plavárne, 
 oboznámil prítomných s obsahom rokovania Rady pre IKT, ktorej zasadnutia sa zúčastnil minulý 

týždeň, 
 informoval o príprave nového kalkulačného listu a optimalizácii úloh v rámci vykonávanej 

podnikateľskej činnosti na MTF STU. 
 

Prof. Ing. Peter Šugár, CSc. (prodekan fakulty): 
 informoval o vyhlásení 25. ročníka podujatia Vedec roka SR, ktoré organizuje CVTI SR. Návrhy na 

ocenenie je potrebné doručiť do 10. marca 2022 na Oddelenie vedy a výskumu. 
 uviedol, že dňa 14.02.2022 boli zverejnené výsledky hodnotenia nových projektov KEGA,  

 informoval, že dňa 21.02.2022 boli zverejnené výsledky hodnotenia projektov APVV predložených 

v rámci verejnej výzvy SK-SRB 2021, 

 upozornil, že do 28.02.2022 je možné doručiť návrhy na udelenie vedeckých kvalifikačných stupňov 

I a IIa ,  

 oboznámil prítomných s programom zasadnutia Evaluačnej komisie  MTF STU, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 14.02.2022, 

 informoval o programe rokovania Vedeckej rady MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 24.02.2022 online 
prostredníctvom pripojenia v Google Meet, 

 informoval o pripravovanej konferencii s názvom Budúcnosť strojárskej výroby, ktorú organizuje 
spoločnosť INOVATO v spolupráci s MTF STU v dňoch 26. – 27.02.2022. 
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Doc. Ing. Roman Čička, PhD. (prodekan fakulty): 
 uviedol, že výučba v letnom semestri bude prebiehať až do 6.3.2022 online formou podľa 

pripraveného rozvrhu. Od 7.3.2022 až do konca semestra bude výučba realizovaná prezenčnou 
formou, teda v priestoroch fakulty. V prípade zmeny epidemiologickej situácie budú študenti 
i vyučujúci vopred o zmene výučby informovaní.  Študenti doktorandského štúdia majú ešte do 
6.3.2022 možnosť využiť zvýšený počet dní individuálneho štúdia mimo fakulty. Od 7.3.2022 už budú 
mať riadnu dochádzku, s maximálne tromi povolenými zápismi "individuálne štúdium" v 
dochádzkovom systéme. 

 uviedol, že na študijnom oddelení prebieha kontrola výsledkov štúdia študentov prvého ročníka na 
bakalárskom štúdiu zo zimného semestra a aktualizácia štruktúry študentov,   

 poukázal na nízky počet študentov vo výučbovom stredisku Dubnica nad Váhom, 
 uviedol, že vzhľadom na upresnenie počtu študentov v letnom semestri sa predlžuje termín na 

doručenie úväzkových listov o dva týždne, 
 požiadal riaditeľov ústavov a vedúcu CJHŠ, aby upozornili vyučujúcich, že o priradenie 

nezaradených študentov na cvičenie môžu požiadať fakultnú integrátorku Ing. Kuracinovú,  
 poukázal na pravidlá hodnotenia výskumných prác u doktorandov, v zmysle informačných listov 

týchto predmetov, 
 informoval o výsledkoch ukončeného kurzu MATLAB, ktorý bol realizovaný pre zamestnancov 

a doktorandov fakulty, 
 informoval o správe, ktorú pripravujú členovia pracovných skupín RVSK pre jednotlivé študijné 

programy, 
 informoval, že v Akademickom informačnom systéme je sprístupnená aplikácia na vypisovanie 

konzultácií vyučujúcimi pre študentov fakulty, 
 uviedol, že dňa 10.02.2022 bola na fakulte vykonaná kontrola doktorandského štúdia Slovenskou 

akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo na všetky dizertačné práce za ostatné tri roky, ktoré boli 
odovzdané a obhajované v inom ako slovenskom jazyku. 

 

Doc. Ing. Kristína Gerulová, PhD. (prodekanka fakulty): 
 poďakovala všetkým, ktorí sa podieľali na príprave virtuálneho Dňa otvorených dverí na MTF STU, 
 informovala o pripravovanom Dni otvorených dverí na Ukrajine, ktorý sa uskutoční dňa 19.03.2022, 
 uviedla, že sa pripravuje predaj reklamných predmetov s logom fakulty prostredníctvom bufetu MTF 

STU, 
 informovala o protestnom prerušení výučby dňa 21.02.2022 a tlačovej konferencii k novele 

vysokoškolského zákona. 

 
Ing. Alica Tibenská (tajomníčka MTF STU): 

 informovala o priebežnom sledovaní čerpania finančných prostriedkov zo všetkých zdrojov 

a pretrvávajúcu nevyhnutnosť dodržiavania rozpočtového provizória. Z navrhnutého rozpisu dotácií 

VVŠ SR na rok 2022 identifikovala predpoklad zníženia dotačných prostriedkov  v programoch 077 

11 a 077 1201 oproti predchádzajúcemu roku. Zdôraznila, že vzhľadom na aktuálny aj 

predpokladaný nepriaznivý stav financií, je nevyhnutné dôsledné dodržiavanie schválených opatrení 

a šetrenie všetkých zdrojov financovania, 
 informovala o programe porady tajomníkov fakúlt s kvestorom STU Mgr. Igliarom, 
 poukázala na zavedenie finančného príspevku na stravovanie zamestnancov a výrazného 

minimalizovania výdaja stravných lístkov na fakulte s cieľom zabezpečiť kvalifikovaný výkon a väčšiu 

efektívnosť organizácie práce s menším počtom zamestnancov, 

 uviedla, že v súlade s usmernením kvestora STU boli zaslané pripomienky k návrhu Kolektívnej 

zmluvy STU a informovala, že väčšina pripomienok sa týkala požiadavky dohodnúť také 

ustanovenia, ktoré nezvýšia už aj tak vysokú finančnú záťaž na rozpočet univerzity a jej súčastí, 
 informovala o zabezpečení nepretržitej prevádzky budovy 105 od 1.4.2022 v súčinnosti s riaditeľom 

UVPT, vedúcou personálneho oddelenia a vedúcou oddelenia prevádzky, 
 informovala o pripravovanej porade k problematike VO na dodávku tepelnej energie a zabezpečenia 

liečebných nákladov v zahraničí v nadväznosti na výsledok kontroly  VO v projekte Teaming, 

 informovala o aktuálnom stave riešenia dlhodobo pretrvávajúcich problémov s vykurovaním 

a klimatizovaním budovy T02 – na základe vykonaného auditu vykurovania boli vyriešené 

identifikované zistenia, aktuálne sa vyhodnocujú podklady pre vykonanie auditu činností systému 

Sauter, 
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 uviedla, že vo vybraných učebniach boli inštalované germicídne žiariče, ktoré sú určené 

na dezinfekciu ovzdušia, priestorov a povrchov a doplnila, že pedagógovia, ktorí budú prednášať vo 

vybraných miestnostiach budú zaškolení a oboznámení s prevádzkou uvedených žiaričov. 

 

Mgr. Katarína Kostecká (v zastúpení prodekana pre ZPaZV): 
 informovala o aktuálne otvorených projektových výzvach (pravidelná aktualizácia na webovom 

odkaze www.mtf.stuba.sk), 
 upozornila na aktuálne výzvy:  

1. EIT Manufacturing 2023, 1.fáza uzávierka: 11.03.2022, 2.fáza: otvorenie 14.03.2022- uzávierka 
29.04.2022 (podmienkou účasti na 2.fáze je podanie projektového návrhu v 1. fáze) - existujúce 
konzorciá a projektové idey sú dostupné cez sekciu „Call for Proposal 2023“ na AGORA, kde je 
potrebná registrácia, 

2. Otvorené výzvy Horizont Európa - Klaster 4: Digitalizácia, priemysel a vesmír, 
3.  Otvorené výzvy Horizont Európa - Klaster 2: Kultúra, tvorivosť a inkluzívna spoločnosť, 

4.  Interreg Central Europe: termín podania projektových návrhov: 23.02.2022. 

 informovala o Informačných dňoch:  
1. Slovak COST Info Day 2022, ktorý sa uskutoční dňa 22.02.2022 (viac na: https://www.cost.eu/) 
2. ERC Information Day Slovakia, ktorý sa uskutoční dňa 23.02.2022 od 10.00 do 12.00 hodiny. 

ERC Granty sa budú otvárať postupne od polovice roka 2022 až do konca roka 2022 (viac na: 
https://erc.europa.eu/event/erc-information-day-slovakia 

 informovala o prebiehajúcich projektoch a zapojení ústavov na IDS – Medzinárodný doktorandský 
seminár, ktorý sa uskutoční v dňoch 27.-28.04.2022 - v súčasnosti  prebieha výber lokality, seminár 
sa uskutoční prezenčným spôsobom. 

 informovala o mobilitách: Národný štipendijný program SR, výzva na predkladanie žiadostí pre 
akademický rok 2022/2023 je otvorená, termín predkladania žiadostí je do 30.04.2022 do 16.00 
hodiny. Predkladanie on-line:  www.stipendia.sk, resp. www.scholarships.sk. Uchádzači zo 
Slovenska: študenti,  doktorandi,  postdoktorandi. Uchádzači zo zahraničia: študenti 2. stupňa VŠ,  
doktorandi, vysokoškolskí učitelia, výskumní a umeleckí pracovníci. 

 
K BODU 3   INFORMÁCIE Z ÚSTAVOV A PRACOVÍSK 

 

Prof. Ing. Pavel Važan, PhD. (riaditeľ UIAM): 

 sa informoval na spôsob tvorby rozvrhu. Navrhol, aby počiatočný návrh rozvrhu nevychádzal 

z pôvodného rozvrhu predchádzajúceho akademického roku, ale aby tvorcovia rozvrhu realizovali 

úplne nový rozvrh bez podkladov z minulých období. 

 upozornil na pripomienky k pripraveným materiálom k zosúlaďovaniu študijných programov 

s akreditačnými štandardami, od pracovných skupín RVSK.  

 

Mgr. Gabriela Chmelíková, PhD. (vedúca CJHŠ): 

 uviedla, že aj napriek uvoľňujúcim sa opatreniam niektoré kolegyne čerpajú OČR, 

 spýtala sa na možné vypísanie verejného obstarávania na tovary a služby, ktoré plánujú zabezpečiť 

z „rozvojových prostriedkov“ pridelených CJHŠ. 

 
Doc. Ing. Róbert Riedlmajer, PhD. (riaditeľ UVPT) informoval o: 

 pripravovanom liste pre Agentúru ohľadom vysvetlenia k neplneniu indikovaného harmonogramu 
čerpania a priebehu verejného obstarávania v projekte Teaming, 

 podávaní jednej žiadosti na priznanie vedeckého kvalifikačného stupňa IIa  Komisii SAV pre 
posudzovanie vedeckej kvalifikácie zamestnancov, 

 nepretržitej prevádzke na urýchľovači od 1.4.2022 v pracovných dňoch a s tým súvisiaci prechod 
niektorých zamestnancov na nové pracovné pozície, 

 administratívnych problémoch súvisiacich s odovzdaním ocenenia za výsledky vedeckej práce doc. 
Derzsi pri príležitosti Medzinárodného dňa žien a dievčat vo vede (11.02.2022), 

 spýtal sa na  možnosť vyplácania odmien z podnikateľskej činnosti počas rozpočtového provizória, 

 spýtal sa na vysvetlenie príčin významnejšieho poklesu finančných prostriedkov pridelených pre MTF 
STU v porovnaní s poklesom finančných prostriedkov pri poskytnutí dotácie zo štátneho rozpočtu 
pre Slovenskú technickú univerzitu v Bratislave. 

http://www.mtf.stuba.sk/
https://agora-eitmanufacturing.eu/?dest=https://agora-eitmanufacturing.eu/sphere/6rv3u1
https://www.cost.eu/
https://erc.europa.eu/event/erc-information-day-slovakia
http://www.stipendia.sk/
http://www.scholarships.sk/
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Ing. Peter Szabó, PhD. (riaditeľ UPIM): 
 spýtal sa na možnosť udelenia výnimiek na čerpanie tzv. home officu pre zamestnancov počas 

jarných prázdnin, 
 informoval sa, či môžu vypísať verejné obstarávanie súvisiace s obstaraním tovarov pre projekt 

INFRA (deadline do 31.08.2022). 
 
Prof. Ing. Soldán, PhD. (riaditeľ UIBE): 

 vyjadril sa k procesu zosúlaďovania študijných programov s akreditačnými štandardami, 
 upozornil na niektoré neaktuálne informácie v posudzovaných materiáloch, avšak doplnil, že všetky 

informácie boli aktuálne k dátumu podávania žiadosti. 
 
Prof. Ing. Čaplovič, PhD. (riaditeľ UMAT): 

 poukázal na opätovné zníženie dotácie na vysoké školy, ktoré spôsobí zvýšenie odlivu študentov a 
mladých kvalitných pedagógov a vedcov do zahraničia a bude závažnou prekážkou realizácie 
ohlasovanej reformy, 

 informoval o dvoch žiadostiach na udelenie vedeckého kvalifikačného stupňa IIa, 
 uviedol, že na UMAT-e pracujú na projekte Horizon Europe Work Programme Marie Skłodowska-

Curie. 
 

Doc. Ing. Ivan Buranský, PhD.: 

 podporil návrh prof. Važana na tvorbu rozvrhu, nakoľko niektorí kolegovia opätovne prednášajú v tom 
istom „menej výhodnom“ čase, 

 uviedol, že na UVTE bol podaný návrh na riešenie projektu EŠIF a poďakoval Ing. Pinkasovej za 
výbornú prácu, 

 informoval o príprave návrhu zmluvy so spoločnosťou TÜV NORD (doc. Bárta), 

 požiadal o stanovisko Vedenia MTF STU k zverejňovaniu výberových konaní zamestnancov, ktorým 
končí pracovný pomer, 

 informoval o plánovanej realizácii hospitácii UVTE v termíne od 7.3. 2022, 

 poukázal na určité nejasnosti pri hodnotení študentov z predmetov „Výskumná práca“ na 
doktorandskom štúdiu.  

 
Ing. Viliam Vretenár, PhD. (vedúci Centra pre nanodiagnostiku materiálov): 

 uviedol, že centrum v súčasnosti nemá žiadne problémy, ktoré by boli potrebné predniesť na tomto 
grémiu. 

 

K BODU  4 RÔZNE  

 

Doc. Ing. Milan Naď, CSc. (za AS MTF STU): 

 informoval o najbližšom zasadnutí Akademického senátu STU, ktoré sa uskutoční dňa 28.02.2022,  

 informoval, že Ing. Karolína Froncová požiadala o prerušenie doktorandského štúdia na MTF STU a 

v dôsledku toho prestala byť členkou Študentskej časti Akademického senátu MTF (ŠČ AS MTF) a 

členkou Disciplinárnej komisie dekana MTF. Uviedol, že na uvoľnené miesto v ŠČ AS MTF nastúpi 

náhradník Bc. Martin Pukanec. V Akademickom senáte MTF bude volený nový člen Disciplinárnej 

komisie dekana MTF STU. 

 vyjadril svoj názor k protestu proti novele vysokoškolského zákona, ktorá aktuálne prechádza 

legislatívnym procesom v Národnej rade Slovenskej republiky.   

 

Ing. Marián Pavlík (za ŠČ AS MTF STU): 

 vyjadril poďakovanie prodekanovi doc. Čičkovi za organizovanie kurzu MATLAB, 

 uviedol, že budúci týždeň bude prebiehať celouniverzitné hlasovanie študentov v ankete „Učiteľ 

roka“, 

 informoval o priebehu diskusie na FCHPT STU k Novele VŠ zákona, ktorej sa zúčastnil dňa 

21.02.2022. 

 

Doc. Ing. Jozef Bílik, PhD. (predseda ZR MTF STU): 

 informoval, že výbor UOO STU bol požiadaný o predĺženie lehoty o 30 dní k zasielaniu pripomienok 

ku Kolektívnej zmluve STU na rok 2022, 

https://www.webnoviny.sk/tag/reforma-skolstva/
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 prítomných oboznámil s informáciou o plánovanom štrajku zamestnancov školstva, do ktorého sa 

vzhľadom k viacerým faktorom napokon STU rozhodla nezapojiť,  

 informoval o mimoriadnom zasadnutí Zamestnaneckej rady MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 

23.02.2022 o 8.00 hodine. 

 

K BODU  5 ZÁVER  

 
V závere zasadnutia sa dekan fakulty prof. Ing. Miloš Čambál, CSc. poďakoval všetkým prítomným členom 
KD MTF STU za účasť na zasadnutí. 
 

 

Termíny najbližších zasadnutí grémií MTF STU: 
 

 23.02.2022    8.00 hod. Zamestnanecká rada MTF STU 

 24.02.2022  13.00 hod. Vedecká rada MTF STU 

 01.03.2022    9.00 hod. Vedenie MTF STU  

 15.03.2022    9.00 hod. Vedenie MTF STU  

 29.03.2022    9.00 hod. Kolégium dekana MTF STU 

 
 
 
Zapísala: 22. februára 2022                    Overil: 3. marca 2022 
 
 
 
 
.....................................      ...............................................  
Ing. Ivona Remenárová      prof. Ing. Miloš Čambál, CSc.  
                                          dekan MTF STU 


